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PROTOKÓŁ nr X/2019 
z X Sesji VIII kadencji Rady Miejskiej w Rogoźnie 

odbytej w dniu 24 maja 2019 r. o godz. 16.00 
  
z X Sesji VIII kadencji Rady Miejskiej w Rogoźnie odbytej w 24 maja 2019. o godz. 
7.00 w Sali RCK w Rogoźnie. 
 
Sesja zwołana została w trybie nadzwyczajnym przez Przewodniczącego Rady 
Miejskiej w Rogoźnie p. Macieja Kutkę, na wniosek Burmistrza Rogoźna Romana 
Szuberskiego. 
 
I. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum.  
Zebranych powitał Przewodniczący Rady Miejskiej w Rogoźnie p. Maciej Kutka, który 
trzykrotnym uderzeniem Laską Przewodniczącego, otworzył Sesję i przewodniczył jej 
obradom. Po powitaniu Pań i Panów Radnych, Pana Burmistrza, Pani Z-cy 
Burmistrza, Pani Skarbnik przystąpiono do realizacji porządku obrad.  
Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził na podstawie listy obecności, że na 15 
radnych w Sesji bierze udział 15 radnych. Rada jest władna do podejmowania 
prawomocnych uchwał. Lista obecności radnych z sesji stanowi załącznik nr 1 
do niniejszego protokołu. 
 
II Proponowany porządek obrad: 

1.   Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2.   Przyjęcie porządku obrad. 

3.   Rozpatrzenie i przyjęcie uchwały w sprawie: 
a) Zmian w budżecie Gminy Rogoźno na rok 2019, 
b) Zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2019-2037, 

4.   Wolne głosy i wnioski. 
5.   Zakończenie. 
 
Ad. 2. Przyjęcie porządku obrad. 
Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie po zaproponowaniu na wniosek pana 
przewodniczącego projektów uchwał w sprawach: 
a)    określenia wzoru wniosku o wypłatę dodatku energetycznego, 
b) zniesienia formy ochrony przyrody z drzewa uznanego za pomnik przyrody, 
c) wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości gminnej w trybie 
bezprzetargowym - działki nr 1676/4, Rogoźno. 
Porządek został przyjęty jednogłośnie. 
 
Ad. 3 Rozpatrzenie i przyjęcie uchwały w sprawie: 
a) zmian w budżecie Gminy Rogoźno na rok 2019, 
DOCHODY 
1. W dziale 756 - Dochody od osób prawnych, od osób fizycznych i od innych 
jednostek nieposiadających osobowości prawnej oraz wydatki związane z ich 
poborem zwiększa się dochody o kwotę 70.300,00 zł z tytułu podatku od spadków i 
darowizn w związku z wykonaniem tych dochodów za I kwartał br. ponad plan. 
2. W dziale 758 - Różne rozliczenia zwiększa się dochody o kwotę 20.000,00 zł z 
tytułu otrzymanej darowizny na zadania własne Gminy (WOPR). 
3. W dziale 801 - Oświata i wychowanie zmniejsza się dochody o kwotę 1.192,74 
zł w związku z korektą dochodów wprowadzonych 29 kwietnia 2019 roku. 
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Ogółem dochody zwiększono o kwotę 89.107,27 zł 
 
WYDATKI  
1. W dziale 754 - Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa 
zwiększa się wydatki o kwotę 29.000,00 zł z przeznaczeniem na: 
 zakup komputerowej centrali do uruchamiania syren na potrzeby zarządzania 
kryzysowego i obrony cywilnej wraz z przeprowadzeniem szkolenia (+) 9.000,00 zł; 
 Zakup skutera wodnego do ratownictwa wodnego (+) 20.000,00 zł oraz 
dokonano przeniesienia kwoty (+/-) 15.000,00 zł między paragrafami w związku ze 
zmianą podmiotu ubiegającego się o dofinansowanie tego sprzętu ze środków 
zewnętrznych w ramach programu „Ratownictwo wodne dla Gmin”.  
2. W dziale 801 - Oświata i wychowanie zwiększa się wydatki o kwotę 2.691,26 
zł z przeznaczeniem na : 
 zakup bramy i furtki dla SP w Pruścach (+) 1.300,00 zł; 
 remont toalety w oddziale przedszkolnym przy SP nr 2 w Rogoźnie (+) 
4.884,00 zł oraz dokonano przeniesienia planu wydatków między rozdziałami, 
paragrafami na ten cel (-) 2.300,00 zł; 
 zakup pomocy dydaktycznych projektu pn. „Powiedz mi, a zapomnę. Pozwól 
mi zrobić, a zrozumiem"- nowe kompetencje uczniów i nauczycieli w Gminie 
Rogoźno realizowany w latach 2014-2019  (-) 1.192,74 zł. 
3. W dziale 854 - Edukacyjna opieka wychowawcza zmniejsza się wydatki o 
kwotę 2.584,00 zł w związku z przeniesieniem plany wydatków do działu 801 z 
przeznaczeniem na remont toalet. 
4. W dziale 900 - Gospodarka komunalna i ochrona środowiska zwiększa się 
wydatki o kwotę 60.000,00 zł przeznaczonej na wycinkę suchych ok. 80 drzew przy 
ulicy Dworcowej, w Parku Niepodległości, przy ulicy Długiej, przy Placu Powstańców 
Wielkopolskich oraz w miejscowości Wełna  oraz dokonano przeniesienia wydatków 
między rozdziałami i paragrafami na kwotę (+/-) 1.000,00 zł zmniejszając 
zaplanowane środki przeznaczone na dofinansowanie budowy przydomowych 
oczyszczalni ścieków, zwiększając dofinansowanie na wymianę źródeł ciepła. 
5. W dziale 926 - Kultura fizyczna, obiekty sportowe dokonano zmiany między 
niżej wymienionymi zadaniami dofinansowanymi ze środków PROW na lata 2014-
2020: 
 zmniejsza się udział własny na „Budowie małej architektury w Parku 
Niepodległości o kwotę (-) 67.000,00 zł - zadanie zakończone; 
 zwiększa się udział własny na „Budowie architektury sportowej - 
zagospodarowanie terenu plaży Za Jeziorem (+) 67.000,00 zł. Środki są niezbędne 
na wykonanie dodatkowych robót polegających na wykonaniu wymiany chodników w 
celu poprawy estetyki terenu, bezpieczeństwa osób poruszających się po terenie w 
pobliżu elementów placu zabaw i siłowni zewnętrznej oraz zakupu elementów 
pomostu pływającego w celu zapewnienia bezpieczeństwa użytkowników kąpieliska i 
wzrostem walorów turystycznych obszaru, na którym prowadzona jest niniejsza 
inwestycja. 
Ogółem wydatki zwiększono o kwotę 89.107,26 zł 
 
Dokonano zmian w nw. załącznikach: 
nr 3 „Wykaz wydatków majątkowych Gminy ujętych w planie budżetu na rok 
2019” zwiększono o kwotę 20.000,00 zł. 
nr 4 „Zestawienie planowanych kwot dotacji w 2019 roku” zmniejszono udzielone 
dotacje z budżetu na zadania majątkowe o kwotę 15.000,00 zł oraz dokonano 
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przeniesienia dotacji między rozdziałami i paragrafami na kwotę +/- 1.000,00 zł. 
Z upoważnienia Klubu Radnych „Aktywni dla Gminy Rogoźno” pan Henryk Janus 
wniósł wniosek do projektu uchwały z dnia 20 maja 2019 r, o treści; „ w paragrafie 1 
uchwały wykresla się pkt nr 4 w całości” – uzasadnienie: „ zmiana treści 
proponowanego paragrafu 1 uchwały budżetowej na 2019 rok została przedstawiona 
na ostatniej sesji i odrzucona. Była to autopoprawka nr 4 do projektu zmian uchwały 
budżetowej na 2019 rok. Klub radnych podtrzymuje swoje stanowisko z IX sesji RM 
w Rogoźnie z dnia 29 kwietnia 2019 roku.” 
 
Pan radny Zbigniew Chudzicki zapytał, czy potrzeba zakupu syren do Centrum 
Zarządzania Kryzysowego jest obligatoryjne? 
Pan burmistrz Szuberski wyjaśnił, że jest to dostosowanie systemu do wymogów 
jakie obowiązują w całym kraju. 
Pan radny Hubert Kuszak dopytał, gdzie będzie zamontowana syrena? 
Pan Roman Szuberski wskazał, że jedna z syren jest na budynku OSP, druga na 
budynku RCK, kolejna na budynku LO i następna na PKP. Natomiast to urządzenie 
dostosowuje i włącza syrenę automatycznie, takie włączenie będzie mogło również 
być ze szczebla wojewódzkiego. Pan radny Kuszak zapytał, czy przewidywane sa 
próby takich alarmów? Burmistrz wskazał, że tak, takie ćwiczenia wykonywane są co 
kwartał, a najbliższe będzie odbywało się w czerwcu – w gminie są dwa największe 
zakłady objęte szczególnym planem ratownictwa, a do zadań gminy należy 
zorganizowanie ewakuacji. 
 
Pani skarbnik Irena Ławniczak wyjaśniła, że w paragrafie 15 projektu budżetu ulega 
zmianie tylko zapis, który pozwala burmistrzowi na przesunięcie między paragrafami. 
Pan radny Janus powiedział, iż wie że w paragrafie 15 budżetu ulega zmianie pkt 6, 
ten który został odrzucony na ostatniej sesji i dodał, że jest to pierwsza sesja która 
została w tej kadencji zwołana w trybie nadzwyczajnym, natomiast dwadzieścia kilka 
pozostałych nadzwyczajnych nie było związanych ze środkami unijnymi, a rada ma 
kompetencje do przyjęcia uchwały lub nie przyjęcia uchwały do zmian w budżecie i z 
tej kompetencji chce skorzystać.  
Pani skarbnik uzupełniła, że wprowadzenie takiej zmiany umożliwia rozporządzenie i 
burmistrz z tego skorzystał, a sesja nadzwyczajna jest tylko dlatego, że kończą się 
projekty. Radny Henryk Janus powiedział, że radni chcą wiedzieć o wszystkich 
sprawach i o nich decydowali – chodzi o sam fakt kompetencji rady. 
Pani skarbnik wskazała, że środki się nie zmieniają, a chodzi o przesunięcie z 
jednego zadania na inne. 
 
Głosowano w sprawie: w paragr. 1 projektu uchwały zmian w budżecie Gminy 
Rogoźno wykreśla się pkt 4 w całości. 
ZA: 8, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (8) Henryk Janus, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam 
Kutka, Jarosław Łatka, Krzysztof Nikodem, Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa 
Wysocka 
PRZECIW (7) Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Roman Kinach , 
Longina Maria Kolanowska, Adam Nadolny, Bartosz Perlicjan, Łukasz Andrzej 
Zaranek 
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Po przeprowadzeniu głosowania głos zabrał pan radny Janus chcąc się dowiedzieć 
od pana sekretarza, interpretację czy punkt z kropką to jest ustęp czy punkt, żeby nie 
wykreślić czegoś innego? 
Pan Sebastian Kupidura dodał, że cyfra bez nawiasu jest to po prostu ustęp.  
Pan burmistrz Roman Szuberski powiedział, że zrobiłby tak: paragraf 1, ustęp 4, pkt 
6 wykreślić i wtedy nie byłoby żadnej wątpliwości, natomiast jeżeli zrobić tak jak mówi 
przewodniczący, że  paragraf 15 uchwały budżetowej otrzymuje brzmienie 
„upoważnia się do…” – wątpliwość wywołałoby, czy to jest cały 4 ustęp, czy to jest 
cały pkt 6. 
Pan Henryk Janus powtórzył swoja wątpliwość w stronę pana sekretarza Marka 
Jagoda, tłumacząc, że chodzi o wykreślenie całości, ale nie wiadomo czy traktować 
to jako punkt 4, czy jako ustęp 4?  
Pan sekretarz Jagoda stwierdził, że jest to ustęp.  
 
Pan radny Henryk Janus zgłosił wniosek w sprawie reasumpcji głosowania i 
podania nowego zapisu.  
Głosowano w sprawie: reasumpcja głosowania nad wnioskiem 
ZA: 8, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (8) Henryk Janus, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam 
Kutka, Jarosław Łatka, Krzysztof Nikodem, Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa 
Wysocka 
PRZECIW (1) Łukasz Andrzej Zaranek 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, 
Roman Kinach , Longina Maria Kolanowska, Adam Nadolny, Bartosz Perlicjan 
 
Głosowano w sprawie: w paragr 1 projektu uchwały wykreśla się ust. nr 4 w 
całości. 
ZA: 8, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne:  
ZA (8) Henryk Janus, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam 
Kutka, Jarosław Łatka, Krzysztof Nikodem, Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa 
Wysocka 
PRZECIW (7) Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Roman Kinach , 
Longina Maria Kolanowska, Adam Nadolny, Bartosz Perlicjan, Łukasz Andrzej 
Zaranek 
 
Głosowano w sprawie: zmian w budżecie gminy Rogoźno na 2019 rok, 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (15) Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Henryk Janus, Roman 
Kinach , Longina Maria Kolanowska, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, 
Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka, Adam Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz 
Perlicjan, Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 
 
b)  pani skarbnik powiedziała, że są analogiczne do zmian w budżecie. 
Pan radny Janus zapytał, czy zmiana która została przegłosowana w budżecie 
powinna być też głosowana w WPF-ie? Pani Irena Ławniczak poinformowała, że nie 
ma zmian uprawniających. 
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Głosowano w sprawie: zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 
2019-2037, 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (15) Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Henryk Janus, Roman 
Kinach, Longina Maria Kolanowska, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, 
Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka, Adam Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz 
Perlicjan, Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek. 
 
c) określenia wzoru wniosku o wypłatę dodatku energetycznego 
Głosowano w sprawie: autopoprawki 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (15) Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Henryk Janus, Roman 
Kinach , Longina Maria Kolanowska, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, 
Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka, Adam Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz 
Perlicjan, Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 
 
Głosowano w sprawie: określenia wzoru wniosku o wypłatę dodatku 
energetycznego 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (15) Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Henryk Janus, Roman 
Kinach , Longina Maria Kolanowska, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, 
Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka, Adam Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz 
Perlicjan, Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 
 
d) zniesienia formy ochrony przyrody z drzewa uznanego za pomnik 
przyrody, 
Głosowano w sprawie: zniesienia formy ochrony przyrody z drzewa uznanego 
za pomnik przyrody 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (15) Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Henryk Janus, Roman 
Kinach , Longina Maria Kolanowska, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, 
Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka, Adam Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz 
Perlicjan, Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 
 
e) wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości gminnej w trybie 
bezprzetargowym - działki nr 1676/4, Rogoźno. 
Pan radny Paweł Wojciechowski zapytał czy gmina planuje sprzedać tą 
nieruchomość, ilu jest dzierżawców? Pan kierownik Piątkowski odpowiedział, że o 
sprzedaży nie było mowy, a okres  jednego roku jest najlepszy ze względu na 
specyfikę tej nieruchomości, a faktycznie wcześniejsza umowa była zawarta na 
znacznie dłuższy okres, a po uzgodnieniach z burmistrzem ta dzierżawa została 
ustalona na okres jednego roku, w związku z tym, że innych dzierżawców nie ma 
dlatego dzierżawa ta obejmuje całość. 
 
Głosowano w sprawie: wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości 
gminnej w trybie bezprzetargowym - działki nr 1676/4, Rogoźno 
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ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (12) Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Henryk Janus, Roman 
Kinach, Sebastian Mirosław Kupidura, Maciej Adam Kutka, Adam Nadolny, Krzysztof 
Nikodem, Bartosz Perlicjan, Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz 
Andrzej Zaranek 
BRAK GŁOSU (1) Longina Maria Kolanowska 
NIEOBECNI (2) Hubert Kuszak, Jarosław Łatka 
 
Ad. 4 Wolne głosy i wnioski. 
Pan radny Henryk Janus powiedział, że w WPF-ie jest zapis dot ust 4 i dodał, że 
wcześniej pytał się pani skarbnik, czy zostanie on automatycznie wykreślony, a w 
ust. 1 pkt 2 są upoważnienia podobne do tych, które zostały wykreślone w zmianach 
w uchwale budżetowej. 
Pani skarbnik powiedziała, że art. 5 ust 1 mówi o innych źródłach, a zostało dopisane 
z udziałem środków europejskich, dla jasności pani skarbnik dodała, że ostatnie 
słowa zostaną wykreślone. 
Kolejną informację, jaką przekazał pan Janus dotyczyła przyjęcia statutu przez 
wojewodę z wszystkimi uwagami, jakie wprowadzili radni. Kolejna kwestia dotyczyła 
czynnego profilu zaufanego i poprosił by informacja o tym znalazła się na stronie 
internetowej urzędu. Następna sprawą jaką poruszył radny było uruchomienie 
terminala płatniczego, bo w ośrodku „za jeziorem” załatwiono ten temat w dwa 
tygodnie. Radny zapytał, dlaczego ta sprawa trwa tak długo? Pan sekretarz Marek 
Jagoda powiedział, że jest tylko kwestia przygotowania umowy w ramach „Polska 
bezgotówkowa”, a podmiot „First Data”, jest to ten sam podmiot, który obsługuje 
RCK. 
Jako ostatnią informację, pan radny powiedział, że zdał laptopa gminnego z powodu 
jego kiepskich parametrów oraz wystającej karty pamięci, która może ulec 
zniszczeniu. 
 
Na zakończenie pan radny Paweł Wojciechowski zgłosił ustny wniosek o 
sporządzenie stenogramu do protokołu z 6 minut w temacie skargi na sesji 
marcowej. 
 
Ad. 5 Zakończenie. 
Posiedzenie sesji zakończył wiceprzewodniczący trzykrotnym uderzeniem laski o 
godz. 8:00, protokołowała Anna Mazur. 
 


